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Z A P I S N I K 
 
  s 12. sjednice Gradskog vijeća održane 22. rujna 2014. godine u velikoj 
vijećnici zgrade Grada Daruvara, s početkom u 18,00 sati. 
 
 
PRISUTNI:  Vendel Varga, Marijan Fila, Diana Takač, Miran Husak, Marcel Medak, 
          Vladislav Prpić, Branko Kovačić, Željka Kollert, Zdenka Čuhnil, Željko  
          Kljajić, Šimun Aščić, Bruno Marić, Ranko Jeftimija, Ninoslav Medaković, 
          Dinka Ivanović, Vladan Ivković, Mate Karaula 
 
OSTALI PRISUTNI:  Dalibor Rohlik, Veronika Pilat, Ivana Djedović,  
    Vladimir Bilek, Olga Šimon-Danek, Milena Šimić,  
    Ratko Vuković, Danijela Havranek (Gradska uprava) 
    Jovita Bodulušić (Dječji vrtić "Vladimir Nazor" Daruvar 
    Zdenka Kutil (Češki dječji vrtić Ferde Mravenca Daruvar) 
    Romana Horvat (Pučka knjižnica i čitaonica Daruvar) 

 
     Mato Pejić ("Jednota" Daruvar), Martina Marošević (Radio Daruvar), 
     Romana Pavlović (Mreža TV), Snježana Sabo (Bjelovarski list), 
    Michael Palijan (Večernji list) 

 
 

VODITELJICA ZAPISNIKA: Milada Sofka 
 
 
   
  Predsjednik pozdravlja prisutne, zahvaljuje na odazivu, utvrđuje da je na 
sjednici prisutan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano odlučivanje i 
predlaže dnevni red kao u pozivu. 
 
  Na predloženi Dnevni red nije bilo primjedbi, te je jednoglasno usvojen 
sljedeći 
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D N E V N I   R E D 
 

  1./ Aktualni sat, 
  2./ Usvajanje zapisnika s 11. sjednice od 09. srpnja 2014. g.,  
 
  3./ Prijedlog Polugodišnjeg Izvještaja o izvršenju Proračuna 
   Grada Daruvara za 2014. g., 
  4./ Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od 01. siječnja 
   do 30. lipnja 2014. g., 
   - Zaključak o primanju na znanje 
  5./ Izvješće o korištenju Proračunske pričuve u Proračunu  
   Grada Daruvara za mjesec srpanj i kolovoz 2014. g., 
   - Zaključak o primanju na znanje 
  6./ Prijedlozi Odluke o prethodnoj suglasnosti na prijedloge 
   sljedećih općih akata gradskih ustanova: 
   - Pravilnik o plaćama, naknadama plaća i drugim materijalnim 
     pravima radnika zaposlenih u Dječjem vrtiću "Vladimir Nazor" 
     Daruvar 
   - Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 
     "Vladimir Nazor" Daruvar 
   - Odluka o prijedlogu izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg 
     vrtića "Vladimir Nazor" Daruvar 
   - Odluka o suglasnosti na osnovicu za plaće zaposlenika u Dječjem 
     vrtiću "Vladimir Nazor" Daruvar 
   - Pravilnik o plaćama, naknadama plaća i drugim materijalnim  
     pravima radnika zaposlenih u Češkom dječjem vrtiću Ferde 
     Mravenca Daruvar 
   - Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Češkog dječjeg 
     vrtića Ferde Mravenca Daruvar 
   - Izmjene i dopune Pravilnika o radu Češkog dječjeg vrtića 
     Ferde Mravenca Daruvar 
   - Pravilnik o plaćama zaposlenika Pučke knjižnice i čitaonice 
     Daruvar 
  7./ Prijedlog Odluke o prodaji gradskog poslovnog prostora  
   dosadašnjem zakupniku RCF FOTO d.o.o., Daruvar, 
  8./ Prijedlog Popisa poslovnih prostora u vlasništvu Grada Daruvara 
   koji su predmet kupoprodaje sadašnjim zakupnicima i korisnicima, 
  9./ Prijedlog Odluke za ovlaštenje potpisivanja Sporazuma za  
   prilagodbu klimatskim promjenama - potpisivanje inicijative 
   Mayors Adapt, 
  10./ Pitanja i prijedlozi. 
 
  (Na sjednici prisutno 17 članova Gradskog vijeća) 
 
 
  Nakon toga prešlo se na rad po pojedinim točkama Dnevnog reda. 
 
 
  AD/1. 
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  Aktualni sat 
 
  Dalibor Rohlik izvještava vijećnike o aktualnostima u prethodnom razdoblju. 
Izvještava da je turistički promet u Daruvaru porastao u odnosu na prošlogodišnje razdoblje i 
to za preko 24%. Rezultati su iznad prosjeka Republike Hrvatske. Rezultat rada Hostela u 
Malom Lošinju je, prema trenutno raspoloživim podatcima, zadovoljavajući. Organizirano je 
10 grupa, boravilo je u hostelu oko 310 osoba, popunjenost je bila oko 80%. Grad je 
zadovoljan odrađenom sezonom. Interes za taj hostel postoji. Poslovalo se u pozitivi. Svi 
korisnici su izuzetno zadovljni. Sada se radi na postupku ishođenja za cjelogodišnji rad tog 
hostela jer postoji veliki interes za to. Morat će se osigurati grijanje. To će se riješiti 
nabavkom radijatora. Investicija će biti oko 20-tak tisuća kuna. Grad Daruvar je od 05.-07. 
rujna imao turističku prezentaciju u Malom Lošinju. Prezentacija je bila uspješna. Veliku 
pomoć pružio je Grad Mali Lošinj. Bilo je puno turista koji su došli na prezentaciju, naši 
gospodarstvenici su prodali svoje proizvode i prezentirali turističku ponudu i gospodarstvo 
Daruvara, kao i tradicionalna jela.  Tu praksu treba i na dalje nastaviti. Ovom akcijom spaja se 
ono što se davno pokrenulo - zeleno i modro. Dogovoreni su kontakti i poslovna suradnja. To 
je i bio cilj ove akcije.  
   Napravljena je staza koja spaja ulice Njivice i Nikole Tesle, tako da sada 
učenici mogu lakše doći do škole, a i ostali građani kada za to imaju potrebu. Riješeno je to 
prije početka školske godine. 
  Sanacija željezničke pruge se nastavlja, autobusi će voziti putnike kao i do 
sada. 
  Napravljene su istražne radnje na bušotinama u Markovcu. Pronađena je 
četvrta bušotina s vrlo kvalitetnom vodom, kapaciteta oko 20 l/s, što je oko 50% potreba 
grada. Predlaže se da se istraživanje nastavi. Ako bi se pronašle još dvije takve bušotine, tada 
građani ne bi više ovisili o meteorološkim i drugim uvjetima, kada se zamućuje voda na 
vodozahvatu.  
  Kod javne rasvjete, u užem centru i na glavnim prometnicama u gradu 
zamijenjene su stare žarulje na kandelabrima s novim led žaruljama koje troše znatno manje 
električne energije nego dosadašnje. Radi se na tome da se žarulje zamijene i u drugoj i trećoj 
zoni. 
 
  Vijećnička pitanja 
 
  Šimun Aščić postavio je pitanje u svezi asfaltiranja ulica, posebno u 
prigradskim naseljima. Napominje da se godinama nije ništa radilo na asfaltiranju tih cesta. 
Pita koliko je Grad spreman u rješavanje te problematike uključiti EU fondove. 
  Dalibor Rohlik odgovara da se u prethodnom razdoblju više uključivalo 
građane koji su svoje ulice htjeli prije asfaltirati u odnosu na plan koji je imala Gradska 
uprava. Oni su sufinancirali asfaltiranje svojim sredstvima. Iz tih razloga je Grad mijenjao i 
svoje planove. Bilo je i sabotiranja takvih akcija. No nije točno da se nije godinama ništa 
radilo. Svake godine se provode asfaltiranja. Prioritet imaju ulice koje su strme i gdje voda 
uništava cestu. I u prigradskim naseljima će doći ceste na red za asfaltiranje. EU fondovi ne 
financiraju takve akcije. Grad Daruvar se nije mogao uklopiti u kriterije kada su bili 
predpristupni fondovi. Kriterije nije donosio Grad. Žao mu je zbog tih kriterija u koje se Grad 
nije mogao uklopiti jer su se mogle asfaltirati mnoge ulice. I ove godine se vrše asfaltiranja.  
  Šimun Aščić pita da li se može napraviti anketa u ulici Javorog gaj, gdje on 
živi, da se napravi troškovnik i da se vidi koliko bi to koštalo. On će se angažirati na 
provođenju ankete i na animiranju građana. 
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  Dalibor Rohlik napominje da se u zadnjih 10-tak godina od Županijskih cesta 
nije dobio niti kunu za asfaltiranje. Razmišlja se i o tome da se sredstva od registracije vozila 
preusmjere u gradski proračun, čeka se donošenje novog zakona. 
 
 
  Diana Takač daje primjedbu u svezi sokaka iz ulice Matije Gupca koji vodi 
prema aqua parku i parkiralištu. Cesta je makadamska, u jako lošem stanju. S lijeve strane 
nema kanala za odvodnju oborinske vode. S te strane je postavljena i cijev od kanalizacije, 
otpadne vode cure po cesti i širi se smrad koji smeta građanima ovog grada i turistima koji 
dolaze. Smatra da bi se to trebalo hitno riješiti prema pravilima struke. Napominje da je u 
Svačićevoj ulici, u odvojku prema Zavodu za javno zdravstvo, prije nekoliko mjeseci 
"Darkom" vršio orezivanje živice i sve te otpadne grane ostavio na hrpi koja još uvijek nije 
odvežena. To je leglo komaraca i kukaca. Moli da se i to riješi. 
  Dalibor Rohlik zahvaljuje na primjedbama. Što se tiče ceste prema bazenu - 
radi se projekt koji će biti realiziran iduće godine. To je problem, ali ne može se ništa tamo 
raditi bez projekta. Ima i nekih imovinsko pravnih problema koji se rješavaju. Nezgodan je i 
ulaz u tu ulicu iz ulice Matije Gupca. Projektom bi se to trebalo riješiti. Nepravilnosti i 
barijere će se pokušati riješiti kako  bi se lakše moglo prići bazenu i sportskom jezeru. S 
"Darkomom" će se riješiti pitanje ostavljenog granja na prilazu Zavodu za javno zdravstvo. 
 
  Vladislav Prpić daje primjedbu u svezi rada apoteka i mjenjačnica u gradu. Niti 
jedna apoteka ne radi vikendom i to stvara problem osobama koje moraju zatražiti liječničku 
pomoć vikendom. Ne mogu doći do potrebnih lijekova, pa se mora ići u susjedne gradove koji 
su udaljeni oko 50-tak km. Ne rade niti mjenjačnice pa stranci ne mogu promijeniti novac. 
Trebalo bi o tom problemu razmisliti i pokušati ga riješiti. Traži pisani odgovor, odnosno 
platne liste u bruto iznosu za djelatnike oba vrtića, bez imena i prezimena. I to što prije, a 
najkasnije do iduće sjednice. Na listi želi vidjeti naziv radnog mjesta, koeficijent za obračun 
(ako je koeficijent uvećan traži da se vidi za koliko je uvećan), radni staž, koliko je u ustanovi 
a koliko van nje. Traži da se podaci dostave za zadnja dva mjeseca. Zanima ga i osnovica za 
obračun plaća. 
  Dalibor Rohlik napominje da se problem dežurstva apoteka pokušava riješiti, 
ali to je vrlo teško. Ministarstvo, sukladno zakonu, nije dužno osigurati dežurstvo ljekarne, 
obzirom na veličinu grada. Ljekarne subotom rade. Problem je dežurstvo u noći sa subote na 
nedjelju, nedjelja i noć sa nedjelje na ponedjeljak. Razgovaralo se i s liječnicima jer oni 
otprilike znaju što trebaju za dežurstva, pa da se nekako dogovori da oni uzmu lijekove, ali ni 
to se ne može organizirati. Ljekarne su privatne i ne može ih se natjerati na dežurstva. A 
prema statistici nije bilo velikih potreba za lijekovima tokom vikenda. Što se tiče mjenjačnica 
- bankomati su u gradu i nije problem da se ovdje dignu kune. Mjenjačnice su također 
privatne i to je njihova procjena. Ako nemaju interesa neće niti dežurati. Slaže se s tim da to 
ponekad strancima pravi problem. 
 
  Ninoslav Medaković postavlja pitanje u svezi poduzetničkih zona. Zanima ga 
koliko firmi u Podzetničkoj zoni I. radi, a koliko ih je zatvoreno. Da li su poštivani ugovori s 
Gradom prilikom zatvaranja, obzirom da su u ugovoru stajali određeni uvjeti kod davanja 
zemljišta po povoljnim uvjetima (broj zaposlenih, određeni broj godina rada itd.). 
Poduzetnička zona II. je rasprodana, radovi nisu započeli. Pita koji je rok za početak radova i 
razlozi zašto radovi nisu započeli, a prošlo je već godinu i pol dana (praonica vozila i servis). 
Sada se tamo odlaže građevinski otpad. Što je s radnim mjestima koja su najavljivana. 
  Dalibor Rohlik  odgovara da je rok za početak gradnje tri godine, sukladno 
uvjetima koje je dao HABOR koji odobrava sredstva za poduzetničke zone. Prate se rokovi za 
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početak gradnje, stalno se kontaktira s investitorima. Dat će se pisani odgovor u svezi 
Poduzetničke zone I. 
 
 
  Miran Husak izražava zadovoljstvo što se konačno sjednica vodi više-manje 
elektronički. Postavlja pitanje u svezi osnivanja Veleučilišta u Daruvaru. Bio je raspisan 
natječaj za potrebne kadrove, zaprimljene su prijave. 15. siječnja ove godine je istekao 
natječaj. Pita što sada dalje s tim, obzirom da nitko od prijavljenih nije dobio nikakav 
odgovor, a rok je bio 90 dana za dostavu odgovora. Pita gdje je zapelo s Veleučilištem jer je 
vidljivo da se nisu potrošila planirana sredstva. 
  Dalibor Rohlik odgovara da je procedura komplicirana, treba se vidjeti s koliko 
i kakvim kadrom se može raspolagati. Iz tog razloga je raspisan indikativni natječaj i trebalo 
je svima odgovoriti, odnosno pojasniti o čemu se radi. Dat će se pisani odgovor u svezi 
aktivnosti oko osnivanja Veleučilišta. Dešavaju se uvijek neke promjene koje se moraju 
rješavati.  
 
  Vladan Ivković postavlja pitanje u svezi rasprodaje gradske imovine obzirom 
da se gotovo na svakoj sjednici donosi odluka o prodaji imovine. Pita da li postoji strategija 
upravljanja gradskom imovinom i da li je cilj te strategije rasprodaja imovine. Iza nas dolaze 
neke druge generacije koje će zanimati što se radilo. Smatra da bi se trebalo bolje gospodariti 
imovinom. 
  Dalibor Rohlik odgovara da Grad nema strategiju gospodarenja imovinom, na 
tome se radi, evidentira se sve što je u gradskom vlasništvu. Ovo što je bilo na prodaju bilo je 
inicirano od strane korisnika. Grad nema dovoljno sredstava i na taj način su se zatvarali 
određeni financijski problemi. Ima još puno strategija koje se trebaju napraviti, ali za to 
trebaju sredstva. Do sada su se radile neke strategije i od toga nemamo ništa. I drugi gradovi 
rasprodaju imovinu. 
  Vladan Ivković smatra da je krajnje vrijeme, ako već nije kasno, da Grad 
popiše svu svoju imovinu i procijeni ju. Tada bi se znalo s čim se raspolaže. Nakon toga se 
može donijeti strategija upravljanja imovinom. Napominje da on ne bi ovako upravljao 
svojom imovinom. Treba se prema imovini postupati odgovorno. 
 
  Bruno Marić postavlja pitanje u svezi prihoda od prireza - pita da li je ostvareni 
prihod od prireza onakav kakav je Grad očekivao, te da li se ta sredstva troše namjenski. 
Upozorava i na loše stanje na Trgu dr. Franje Tuđmana gdje ljudi padaju zbog oštećenja 
ploča. Već je više puta o tome govorio. To više nije šala. Desit će se da će građani podnijeti 
tužbu nakon ozljeđivanja prilikom pada. Tamo se igra puno djece, puno građana tamo prolazi 
i to treba pod hitno sanirati, ali ne parcijalno. To treba riješiti kako treba. 
  Dalibor Rohlik odgovara da se na sanaciji radi i to će biti privremeno riješeno 
uskoro. Stanje je zaista loše. Sve dosadašnje sanacije nisu bile dobre i zbog toga je i došlo do 
ovakvog stanja. Iduće godine će se napraviti projekt i to će se raditi po pravilima struke. 
Treba maknuti i stepenice koje su između dvije zgrade, a i druge barijere koje otežavaju 
prolaz osobama s invaliditetom i djeci. Što se tiče prihoda od prireza, to je ono što je Grad 
očekivao. Sredstva će biti namjenski utrošena, sukladno stavu i odlukama ovog Gradskog 
vijeća. 
  Bruno Marić traži da mu se dostavi pisani odgovor u svezi utroška sredstava 
prireza (po stavkama). Napominje da će pozorno pratiti utrošak tih sredstava. 
 
  Vendel Varga postavlja pitanje u svezi smanjenja prihoda zbog odluke da će se 
neoporezivi dio plaća povećati. To znači da će proračun imati manje prihode. Pita da li se o 
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tome vodi briga, jer će to stupiti na snagu s 01.01.2015. godine. Vlada je dobila zahtjev da se 
taj neoporezivi dio odnosi i na mirovine. O tome još nije donijeta odluka, ali se i to može 
desiti. O svemu tome treba voditi računa. Postavlja pitanje i u svezi racionalizacije gradskih 
tvrtki. O tome se već raspravljalo na Gradskom vijeću u proteklom sazivu. I ovo Gradsko 
vijeće je o tome raspravljalo - konkretno o spajanju "Gradske tržnice" i "Gradskog stambenog 
Daruvar".  Određene predranje su bile napravljenje. Zanima ga do kud se s tim stiglo i kada će 
se to riješiti.  
  Dalibor Rohlik napominje da su sve reforme od strane svih dosadašnjih Vlada 
išle na teret proračuna jedinica lokalne samouprave. Na žalost uvijek su se smanjivali 
proračuni JLS. Iduće godine gradski proračun bi, na osnovu ove najnovije odluke Vlade, 
trebao biti manji za oko 9-10%. To nije malo sredstava. Radi se o iznosu od gotovo 
1.200.000,00 kn. Rezovi će se raditi tamo gdje to bude moguće i manje bolno. O tome će se 
odlučivati na ovom Gradskom vijeću. Što se tiče racionalizacije gradskih tvrtki - postupak je u 
tijeku. Do kraja godine će se to riješiti. Problem je u nedostatku prostora jer obje tvrtke imaju 
veliku arhivu. To se rješava. Čeka se i nalaz revizora o polugodišnjim izvještajima. S 
01.01.2015. godine to bi trebala biti jedna tvrtka. 
 
 
  AD/2. 
 
  Usvajanje zapisnika s 11. sjednice od 09. srpnja 2014. g. 
 
  Nije bilo rasprave, te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  Zapisnik s 11. sjednice od 09. srpnja 2014. g., bez primjedbi, usvojen je 
većinom glasova (16 za, 1 suzdržan - Bruno Marić). 
  (Na sjednici prisutno 17 vijećnika). 
 
 
  AD/3. 
 
  Prijedlog Polugodišnjeg Izvještaja o izvršenju Proračuna 
  Grada Daruvara za 2014. g. 
 
  Marijan Fila izvještava vijećnike da je Povjerenstvo za financije i proračun 
razmatralo Polugodišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Daruvara za 2014. godinu i 
jednoglasno ga podržalo i predlaže se Gradskom vijeću da Polugodišnji Izvještaj usvoji. Isto 
tako raspravljali su i o Izvješću o korištenju Proračunske pričuve za mjesec srpanj i kolovoz 
2014. godine. Izvješće je primljeno na znanje. 
  Dalibor Rohlik informira vijećnike da su prihodi i primici ostvareni u iznosu od 
12.088.750 kn što je za 1.491.996 kn ili 11% manje u odnosu na isto razdoblje prošle godine. 
U odnosu na plan Proračuna za 2014. godinu ostvarenje iznosi 38,92%. U prvih šest mjeseci 
ove godine, u odnosu na prošlogodišnje razdoblje, povećani su prihodi od poreza i prireza za 
16,7% (najvećim dijelom zbog uvođenja prireza 10% od 01. siječnja 2014. g.), gradskih 
poreza za 21,3% i to najvećim dijelom zbog naplate koja se obavlja u Upravnom odjelu za 
financije i proračun te poreza na promet nekretnina za 16,9%. U istom periodu zabilježeno je 
smanjenje prihoda od svih vrsta pomoći iz Državnog proračuna te kapitalnih pomoći od 
Ministarstva i Županije, a što se očekuje do kraja godine.  
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  Rashodi i izdaci ostvareni su u iznosu od 12.011,597 kn, što je za 1.454.014 kn 
ili 10,8% manje u odnosu na isto razdoblje prošle godine. U odnosu na plan za 2014. godinu 
ostvarenje rashoda iznosi 38,67%. U odnosu na prošlogodišnje razdoblje smanjeni su i 
rashodi za zaposlene za 5,8%, dok su povećani materijalni rashodi za 9,24% i drugi rashodi 
poslovanja za 15,47%. U razdoblju od 01. siječnja do 30. lipnja 2014. godine ostvaren je 
višak prihoda i primitaka nad rashodima i izdacima u iznosu od 77.153 kn. Važno je 
napomenuti da se nastavak nepovoljnih gospodarskih kretanja u hrvatskom gospodarstvu 
neminovno odražava i na ostvarenje prihoda Proračuna Grada Daruvara, a zbog stečajeva i 
likvidacija značajan iznos potraživanja nije uopće moguće naplatiti, što ima za posljedicu i 
otežano podmirivanje dospjelih obveza Proračuna Grada Daruvara. 
 
  U raspravi su učestvovali Bruno Marić, Zdenka Čuhnil, Dalibor Rohlik, 
Vendel Varga i Milena Šimić. 
  Bruno Marić napominje da je vidljivo da je situacija teška, gotovo jadna. Traži 
nekoliko obrazloženja. Prihodi su manji za 11%, rashodi povećani za 3%, materijalni rashodi 
povećani za 9%, rashodi poslovanja za 15%. Traži kratko obrazloženje. 
  Dalibor Rohlik napominje da ostvarenje plana ovisi o puno toga. Neki prihodi 
se ostvaruju tek u drugoj polovici godine. Smatra da će se plan do kraja godine ostvariti kako 
je planirano. 
  Bruno Marić pita da li se može očekivati bolji završetak godine, jer ovo sada 
nema logike (smanjeni prihodi - povećani rashodi poslovanja). 
   
  Zdenka Čuhnil napominje da zna da se pokušava štediti gdje se može. No 
očekivala je da će se nakon uvođenja prireza više pomoći gospodarstvenicima ovog grada. 
Ovdje je vidljivo da su subvencije ostvarene svega u iznosu od 20.000,00 kn. Puno stavki u 
gospodarskom dijelu proračuna nisu uopće realizirane. Prirez je uveden, sredstva prikupljena i 
potrošena. Pita zašto se nije ništa usmjerilo prema gospodarstvu. Postavila je pitanje što je s 
projektom 3 hotela u gradu gdje su utrošena velika sredstva, a rezultati su nikakvi. I u 
gospodarstvu treba biti neka svjetla točka, kao i u turizmu. 
  Dalibor Rohlik odgovara da oko projekata grada u svezi izgradnje hotela - ne 
postoji neki direktni interes, jer je obala broj 1. Na kontinentu se moramo jako puno truditi da 
bi nešto od države dobili.  A i da nešto zaradimo mora se uložiti veliki trud. Od promocije, 
projekata itd. Zbog toga se rade promocije, ali se ne troše velika sredstva za to. Interes je bio 
iskazan, ali dalje se ne događa ništa. Grad puno ulaže truda u razvoj i nada se da će se to 
uskoro pokazati kroz povećanje sredstava u tom dijelu. Grad je nešto subvencionirao i u 
turizam i u gospodarstvo. To će se vidjeti na kraju godine. I njemu je stalo do svakog radnog 
mjesta kako bi se punio i proračun. A država u zadnje vrijeme često donosi odluke koje utječu 
na smanjenje prihoda u proračun JLS. 
 
  Vendel Varga napominje da je "Vinodar" jedna jako značajna manifestacija 
koja ovom gradu treba. Primjetio je da su jako malo ostvarena sredstva od sponzorstva. 
  Dalibor Rohlik odgovara da će to biti vidljivo u drugom polugodištu, odnosno 
na kraju godine. 
  Milena Šimić napominje da su sredstva od sponzorstva na više stavki. 
  Dalibor Rohlik ističe da je ta manifestacija u potpunosti pokrivena 
sponzorstvima i donacijama. Grad nije trošio svoja sredstva za tu manifestaciju. 
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  Više nije bilo rasprave, te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  Polugodišnji Izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Daruvara za 2014. g., 
usvojen je većinom glasova (10 za, 7 suzdržanih - Željka Kollert, Šimun Aščić, Bruno 
Marić, Željko Kljajić, Zdenka Čuhnil, Mate Karaula, Marcel Medak). 
  (Na sjednici prisutno 17 vijećnika). 
 
 
  AD/4. 
 
  Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od 01. siječnja 
  do 30. lipnja 2014. g., 
   - Zaključak o primanju na znanje 
 
 
  Nije bilo dodatnog obrazloženja. 
 
  U raspravi su učestvovali Bruno Marić, Vladan Ivković i Dalibor Rohlik. 
 
  Bruno Marić napominje da se nije puno napravilo. Treba voditi aktivnosti kako 
bi se smanjio broj nezaposlenih i pomoglo gospodarstvu. To je ono što nedostaje svakom 
izvješću o radu gradonačelnika. Istina je da je situacija teška, ali treba pronaći neki način da 
se stanje u gospodarstvu poboljša i da se zaustavi trend nezaposlenosti. Poziva na zajedničku 
suradnju svih stranaka na rješavanju ovog problema kako bi se barem malo krenulo naprijed. 
  Vladan Ivković se slaže s komentarom Brune Marića. Primjedbe nisu 
zlonamjerne. Svjedoci smo da mladi odlazak iz Daruvara smatraju uspjehom. To je zaista 
žalosno i treba nešto napraviti po tom pitanju. Svi zajedno trebaju rješavati te probleme. Treba 
stvoriti neku četvrtu zonu i ozbiljnu pretpostavku za nekog ozbiljnijeg ulagača. Na tome treba 
raditi u budućnosti. Želio bi da gradonačelnik uspije u tom dijelu. 
  Dalibor Rohlik napominje da se u izvješću ne piše sve što se radi. Puno je 
kontakata s gospodarstvenicima. Svaki tjedan se najmanje jednom komunicira sa stečajnim 
upraviteljem u "Dalitu" kako bi se svi ti postupci ubrzali. Kontaktira se i sa svima koji su bili 
zainteresirani za tu lokaciju. No drugi imaju bolje uvjete i vrlo je teško to riješiti. Grad ne 
može utjecati na sve čimbenike. Za metalnu industriju sada više nema stručne i kvalificirane 
radne snage i to je problem. A svi koji su zainteresirani za metalnu industriju pitaju i za radnu 
snagu. I u ostalim gospodarskim granama nije dobro, ali treba se boriti jer drugog izlaza 
nema. Strani investitori traže i kvalitetu proizvoda i konkurentna cijena. Grad se trudi naći 
investitore. Kontaktira se s gospodarstvenicima iz Bavarske. Ponudu je dobio i "SAB", ali 
nisu zainteresirani za tako velike serije, odnosno nemaju taj kapacitet. 
  Bruno Marić se zahvaljuje na odgovoru i na pohvalama za "Daruvarske 
toplice". Pita da li Grad ima nekakav nadzor nad onim što se dešava u "Dalitu". Tamo 
svakodnevno netko nešto odvozi. Ne bi se trebalo desiti da se pojavi neki investitor i da ništa 
tamo ne pronađe. Zna da gradonačelnik ne može biti policajac, ali pita da li ima o tome neka 
saznanja. 
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  Dalibor Rohlik odgovara da zna za te događaje, dobio je informaciju da se 
tamo krade i da se sve vozi u Srbiju. No to nije baš točno. Stečajni upravitelj prodaje i 
procjenjuje imovinu. Rasprodano je sve što nije pod hipotekom. Banke imaju hipoteku na 
preostalu imovinu. Pokušali su prodati imovinu, ali cijena je prevelika. Bila su dva kruga. 
Sada trebaju to predati stečajnom upravitelju i skinuti hipoteke. Imovinsko-pravno je sve to 
neriješeno. Trebaju se raditi parcelacije. To nije postupak koji se može brzo odraditi. Grad 
ima problem oko rotora, jer bi dio rotora bio na površini u vlasništvu „Dalita“. Stečajni 
upravitelj ne želi potpisati suglasnost za tu prodaju i nema nam druge nego da se ide prema 
Stečajnom vijeću koje mu to može odobriti i da stečajni upravitelj ima pokriće. Zbog toga ove 
godine rotor neće biti gotov. Nije jednostavno sve to riješiti. Kod izvođenja će biti problem za 
obilaznicu. "Hrvatske ceste" to trebaju riješiti sa stečajnim upraviteljem. Tehničko rješenje 
postoji, samo ga se mora dogovoriti. 
 
  Više nije bilo učesnika u raspravi. 
 
  Izvješće o radu gradonačelnika za razdoblje od 01. siječnja do 30. lipnja 
2014. g., primljeno na znanje. 
  (Na sjednici prisutno 17 vijećnika). 
 
 
  AD/5. 
 
  Izvješće o korištenju Proračunske pričuve u Proračunu  
  Grada Daruvara za mjesec srpanj i kolovoz 2014. g., 
   - Zaključak o primanju na znanje 
 
     
  Nije bilo rasprave. 
 
  Izvješće o korištenju Proračunske pričuve u Proračunu Grada Daruvara 
za mjesec srpanj i kolovoz 2014. g., primljeno na znanje. 
  (Na sjednici prisutno 17 vijećnika). 
 
 
  Diana Takač i Ranko Jeftimija napustili sjednicu. 
 
 
  AD/6. 
 
  Prijedlozi Odluke o prethodnoj suglasnosti na prijedloge 
  sljedećih općih akata gradskih ustanova: 
   - Pravilnik o plaćama, naknadama plaća i drugim materijalnim 
     pravima radnika zaposlenih u Dječjem vrtiću "Vladimir Nazor" 
     Daruvar 
   - Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića 
     "Vladimir Nazor" Daruvar 
   - Odluka o prijedlogu izmjene i dopune Pravilnika o radu Dječjeg 
     vrtića "Vladimir Nazor" Daruvar 
   - Odluka o suglasnosti na osnovicu za plaće zaposlenika u Dječjem 
     vrtiću "Vladimir Nazor" Daruvar 
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   - Pravilnik o plaćama, naknadama plaća i drugim materijalnim  
     pravima radnika zaposlenih u Češkom dječjem vrtiću Ferde 
     Mravenca Daruvar 
 
   - Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Češkog dječjeg 
     vrtića Ferde Mravenca Daruvar 
   - Izmjene i dopune Pravilnika o radu Češkog dječjeg vrtića 
     Ferde Mravenca Daruvar 
   - Pravilnik o plaćama zaposlenika Pučke knjižnice i čitaonice 
     Daruvar 
 
 
  Dodatno obrazloženje dala je Veronika Pilat. Obrazložila je da su predloženi 
akti za oba vrtića isti. Obzirom da nema kolektivnog ugovora s vrtićima potrebno je donijeti 
ove akte. Prijedlog akata dogovoren je s vrtićima. Svi akti su sukladni zakonskim propisima. 
Što se tiče osnovice za plaću osnivač mora dati suglasnost na tu osnovicu.  
 
  U raspravi su učestvovali Vladislav Prpić, Veronika Pilat i Zdenka Kutil. 
   
  Vladislav Prpić postavlja pitanje u svezi dokumenta o osnovici za plaću u 
Češkom vrtiću. Vrtić "Vladimir Nazor" ima o tome akt, a Češki vrtić nema. 
  Veronika Pilat pojašnjava da je osnovica ista, ali do sjednice Gradskog vijeća 
nije stigao akt iz Češkog vrtića. 
  Zdenka Kutil napominje da će se akt dostaviti Gradskom vijeću. 
 
  Diana Takač se vratila na sjednicu. 
 
 
  Više nije bilo učesnika u raspravi, te su donijete sljedeće 
 

O d l u k e 
 
  1./ Grad Daruvar kao osnivač Dječjeg vrtića „Vladimir Nazor" 
Daruvar, u postupku donošenja novih te izmjena i dopuna postojećih općih akata od 
strane Upravnog vijeća vrtića, daje prethodnu suglasnost na konačne prijedloge 
sljedećih općih akata: 
  - Izmjene i dopune Pravilnika o radu, 
  - Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada te Sistematizaciji radnih 
mjesta, 
  - Pravilnik o plaćama, naknadama plaća i drugim materijalnim pravima 
radnika zaposlenih u Dječjem vrtiću "Vladimir Nazor" Daruvar. 
  2./ Grad Daruvar kao osnivač Dječjeg vrtića "Vladimir Nazor" 
Daruvar, u postupku donošenja osnovice za plaće zaposlenika Dječjeg vrtića "Vladimir 
Nazor" Daruvar, po prijedlogu ravnateljice, daje suglasnost na osnovicu u iznosu od 
5.108,84 kn, počevši od 01. listopada 2014. godine. 
   Osnovica utvrđena u stavku 1. ove točke, ne može se mijenjati bez 
suglasnosti osnivača. 
  3./ Grad Daruvar kao osnivač Češkog dječjeg vrtića Ferde Mravenca 
Daruvar, u postupku donošenja općih akata od strane Upravnog vijeća vrtića, daje 
prethodnu suglasnost na sljedeće konačne prijedloge općih akata: 
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  - Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada te Sistematizaciji radnih 
mjesta, 
  - Pravilnik o plaćama, naknadama plaće i drugim materijalnim pravima 
radnika zaposlenih u Češkom dječjem vrtiću Ferde Mravenca Daruvar, 
  - Izmjene i dopune Pravilnika o radu. 
 
  Jednoglasno usvojeno. 
  (Na sjednici prisutno 16 vijećnika). 
 
  Veronika Pilat obrazlaže da se, kao i kod vrtića, Pravilnik o plaćama 
zaposlenika Pučke knjižnice i čitaonice Daruvar, uskladio sa zakonskim propisima. Osnovica 
za obračun plaća je ista kao i kod vrtića. Osnovica je napisana u Pravilniku. 
 
  Ranko Jeftimija se vratio na sjednicu. 
 
   
  Nije bilo učesnika u raspravi te je donijeta sljedeća 
 

O d lu k a 
 
  Grad kao osnivač Pučke knjižnice i čitaonice Daruvar, u postupku 
donošenja općeg akta Pučke knjižnice i čitaonice Daruvar od strane Upravnog vijeća, 
daje prethodnu suglasnost na konačni prijedlog Pravilnika o plaćama zaposlenika Pučke 
knjižnice i čitaonice Daruvar. 
  Jednoglasno usvojeno 
  (Na sjednici prisutno 17 vijećnika). 
 
 
  Bruno Marić i Vladislav Prpić napustili sjednicu. 
 
 
  AD/7. 
 
  Prijedlog Odluke o prodaji gradskog poslovnog prostora  
  dosadašnjem zakupniku RCF FOTO d.o.o., Daruvar 
 
  Dodatno obrazloženje dao je Dalibor Rohlik. Napominje da je dosadašnji 
dugogodišnji zakupac tog poslovnog prostora iskazao interes za kupnju istog. Obavljene su 
sve potrebne radnje te predlaže da se prihvati Odluka o prodaji tog poslovnog prostora.  
 
  U raspravi su učestvovali Branko Kovačić, Dalibor Rohlik i Olga Šimon-
Danek. 
 
  Branko Kovačić postavlja pitanje da li je to vlasništvo čisto do kraja, obzirom 
da ima saznanja da se oko toga vodio spor. 
  Dalibor Rohlik odgovara da je vlasništvo čisto, u suprotnom ne bi to bio 
predmet prodaje. 
  Olga Šimon-Danek napominje da je poslovni prostor vlasništvo Grada i da 
nema zapreke za prodaju tog poslovnog prostora. 
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  Više nije bilo rasprave, te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  Odluka o prodaji gradskog poslovnog prostora dosadašnjem zakupniku 
RCF FOTO d.o.o., Daruvar, jednoglasno je usvojena. 
  (Na sjednici prisutno 15 vijećnika). 
 
 
  AD/8. 
 
  Prijedlog Popisa poslovnih prostora u vlasništvu Grada Daruvara 
  koji su predmet kupoprodaje sadašnjim zakupnicima i korisnicima 
 
  Dodatno obrazloženje dao je Dalibor Rohlik. Obrazlaže da je dugogodišnji 
zakupac poslovnog prostora iskazao interes za kupnju navedenog poslovnog prostora. Kako bi 
se mogao provesti postupak prodaje, mora se donijeti predložena Odluka.  
 
  Vladislav Prpić se vratio na sjednicu. 
 
 
  Nije bilo učesnika u raspravi te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  Prijedlog Popisa poslovnih prostora u vlasništvu Grada Daruvara koji su 
predmet kupoprodaje sadašnjim zakupcima i korisnicima, jednoglasno je usvaja. 
  (Na sjednici prisutno 16 vijećnika). 
 
 
  AD/9. 
 
  Prijedlog Odluke za ovlaštenje potpisivanja Sporazuma za  
  prilagodbu klimatskim promjenama - potpisivanje inicijative 
  Mayors Adapt 
 
  Dodatno obrazloženje dao je Dalibor Rohlik. Podsjeća vijećnike da je Grad 
Daruvar donio odluku o pristupanju Svjetskom klimatskom savezu. Za provedbu određenih 
aktivnosti i inicijativa zatraženo je da Gradsko vijeće ovlasti gradonačelnika za potpisivanje 
inicijative Mayors Adapt - inicijative Sporazuma gradonačelnika za prilagodbu klimatskim 
promjenama. Ujedno se utvrđuju i obveze gradonačelnika u svezi ostvarivanja cilja Strategije 
EU-a za prilagodbu klimatskim promjenama i stvaranju Europe otpornije na klimatske 
promjene. To podrazumijeva poboljšanje pripravnosti lokalne uprave i sposobnosti reagiranja 
na posljedice klimatskih promjena. 
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  Nije bilo učesnika u raspravi, te je donijeta sljedeća 
 

O d l u k a 
 
  Odluka za ovlaštenje potpisivanja Sporazuma za prilagodbu klimatskim 
promjenama - potpisivanje inicijative Mayors Adapt, jednoglasno je usvojena. 
  (Na sjednici prisutno 16 vijećnika). 
 
 
  AD/10. 
 
  Pitanja i prijedlozi 
 
  Vendel Varga predlaže da stručne službe Grada napišu upute vijećnicima za 
korištenje tableta i skidanje materijala za sjednice Gradskog vijeća s web stranice, obzirom da 
edukacija nije uspjela. 
 
  Vladislav Prpić pohvaljuje akciju organiziranja Sajma cvijeća u Daruvaru. 
Napominje da korisnici sajma nisu bili baš prezadovoljni s domaćinima, barem prema 
informacijama koje je on kao vijećnik dobio. Navodno gradonačelnika tamo nitko nije vidio. 
Ako to nije točno, izvinjava se. Volio bi da to postane tradicionalan sajam. Treba vidjeti kako 
to drugi organiziraju, kako bi mi što bolje i kvalitetnije organizirali taj sajam. 
  Dalibor Rohlik odgovara da je ovo prvi sajam takve vrste u Daruvaru. Iduće 
godine će se nastojati pronaći neki drugi termin. Nema saznanja o nezadovoljstvu izlagača. 
Bio je prisutan na tom sajmu. 
  Ratko Vuković napominje da je cijeli dan bio prisutan s izlagačima, da su svi 
bili izuzetno zadovoljni i da su svi uspjeli dobro prodati svoje proizvode. Svi su dobili prostor 
besplatno. Drugi gradovi to skupo naplate. Prvi put čuje da ima prigovora. 
  Vladislav Prpić predlaže da se ipak s drugima vidi kako se to organizira. U 
drugim gradovima izlagači imaju sponzore, pa bi možda valjalo ići u tom pravcu. 
  Zdenka Čuhnil smatra da je sajam dobro došao u ovom gradu, da se 
prometovalo dobro. Možda je to trebalo biti malo ranije. Prostor se može dati besplatno, ali 
treba obvezati izlagača da uredi određenu površinu u gradu. To bi tako trebalo razmišljati. 
  Dalibor Rohlik odgovara da se termin odredio u dogovoru s izlagačima. 
Izlagači su i ove godine donirali dio svog asortimana Gradu. 
  Ratko Vuković napominje da je taj termin bio želja izlagača, čak su predlagali 
da to bude zadnji vikend u devetom mjesecu. Ali tada su sajmovi cvijeća u Puli i Rijeci, oni 
izlažu i tamo, pa se od toga odustalo.  
  Vladan Ivković izvještava vijećnike da počinje 9. sajam kazališta od četvrtka 
do subote. Poziva vijećnike da posjete predstave.  
 
 
  Više nije bilo pitanja, predsjednik zaključuje rad sjednice u 20,00 sati. 
 
Voditeljica zapisnika:               Predsjednik: 
      Milada Sofka      Vendel Varga, upr.prav. 
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